

Animated Retro Christmas Juke Box

ITM. / ART. 682536

Product Manual

Customer Service: sales01@hometimehk.com

IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY.

A. OPERATION

1. Open the battery compartment cover and insert 3 x AA batteries (included) into the battery compartment. Align "+" and "-" as marked on the battery compartment.
2. Close the battery compartment cover.
3. Press the song button on the front panel to select a song, the lights and animation will go on.
4. The music stops after the selected song plays and the lights and animation will go off after 30 seconds.
5. Press another song button to change song while a song is playing.
6. Adjust volume by turning Volume knob on the front panel clockwise or counterclockwise.
7. There are two ways to turn the unit off:
 - a) Press the “**OFF**” button .
 - b) Wait until 30 seconds after a song finishes playing.

B. SONG LIST

1. Christmas Time Round the World.
2. Twas The Night Before Christmas.
3. Rockin Robin.

C. TROUBLESHOOTING

Problem	Likely Causes	Solution
No music, light or motion	1.Batteries not inserted correctly.	Make sure to align the "+" and "-" as marked on the battery compartment.
	2.Volume knob at the minimal setting.	Adjust volume by turning Volume knob clockwise.
	3.Batteries exhausted.	Change to new batteries.
	4.Unit is OFF.	Press one of the three song buttons.

D. CARE INSTRUCTIONS

1. Do not expose this item to moisture or outdoors. This item is for indoor use only.
2. Before using or reusing, inspect product carefully. Discard any products that have cracks in enclosure or exposed wire.
3. When storing the product, carefully remove from the current location to avoid any undue strain or stress on the conductors, connections and wires.
4. When not in use, store neatly in a cool, dry location protected from sunlight and heat.
5. If necessary, clean product by wiping with a soft, dry cloth. Do not use any corrosive cleanser or chemical solution on this item.

E. BATTERY INSTRUCTIONS

1. Do not dispose batteries in fire. Batteries may explode or leak.
2. Do not mix old and new batteries.
3. Do not mix alkaline, standard (carbon-zinc), or rechargeable (nickel-cadmium) batteries.
4. Replace batteries of the same brand.
5. Failure to insert batteries in the correct polarity, as indicated in the battery compartment, may shorten the life of the batteries or cause batteries to leak.
6. Remove fully discharged batteries immediately.
7. Remove all the batteries for storage of the unit to avoid battery leakage.
8. Batteries should be recycled or disposed of as per state and local guidelines.

MADE IN CHINA

點唱機造型聖誕音樂擺飾

重要資料，請保留以備將來參考，請仔細閱讀。

ITM. / ART. 682536

A. 操作說明：

1. 打開電池艙蓋，將3節AA電池（隨附）插入電池盒。將“+”和“-”按電池艙上的標記對應。
2. 關閉電池艙蓋。
3. 按下前面板上的歌曲按鈕選擇歌曲後，燈光和動作將啟動。
4. 在選定的歌曲播放完畢後音樂停止，燈光和動作將持續30秒後關閉。
5. 在播放歌曲時，按另一個歌曲按鈕可以更換歌曲。
6. 通過順時針或逆時針旋轉前面板上的音量旋鈕調節音量。
7. 關閉本機有兩種方法：
 - a) 按“OFF”鍵。
 - b) 等到歌曲播放完畢後30秒。

B. 聖誕歌曲清單：

1. Christmas Time Round the World.
2. Twas The Night Before Christmas.
3. Rockin Robin.

C. 故障處理：

問題	可能原因	解決辦法
無音樂、燈光或動作	1. 電池未正確插入。	確保電池的“+”和“-”與電池箱上的標記相對應。
	2. 音量旋鈕在最小位置。	通過順時針旋轉音量旋鈕調大音量。
	3. 電池耗盡。	更換新電池。
	4. 產品處於關機狀態（OFF）。	按三個歌曲按鈕中的一個。

D. 保養說明：

1. 請勿將本品暴露於潮溼環境或戶外。此物品僅供室內使用。
2. 在使用或重複使用前，請仔細檢查產品。請丟棄任何外殼有裂縫或電線裸露的產品。
3. 當產品存放時，小心地從當前位置移開，以避免任何不適當的壓力或對導體、連接處和電線的壓力。
4. 不使用時，整潔地存放於陰涼乾燥的地方，避免陽光和熱量。
5. 如有必要，用柔軟的乾布擦拭產品。不要在此產品上使用任何腐蝕性清潔劑或化學溶液。

E. 電池安全警告：

1. 請勿將電池丟入火中。電池可能爆炸或泄漏。
2. 不要將新舊電池混合使用。
3. 不要混合鹼性、標準（碳鋅）或可充電（鎳鎘）電池。
4. 用同一品牌的電池更換。
5. 如果沒有按照電池倉中所標示的正確極性插入電池，可能會縮短電池壽命或導致電池泄漏。
6. 立即取出完全耗盡的電池。
7. 存放產品時需拆卸所有電池，避免電池漏液。
8. 電池應該按照國家和當地的指引進行回收或處理。

中國製造